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وزیر میراث فرهنگی:
سرمایه گذاری در گردشگری به 

۵۰۰ میلیون یورو افزایش می یابد
و  دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث  وزیر 
گردشگری گفت: تعهد وزارت میراث فرهنگی در 
سرمایه گذاری گردشگری از ۲۲۴ میلیون یورو 
به ۵۰۰ میلیون یورو افزایش می یابد. سید رضا 
صالحی امیری در رویداد نود سالگی شهرداری 
تنکابن گفت: هویت این شهر مردمان، جوانان 
و انسان های فرهیخته آن است. وی افزود: شهر 
جسم است و روح آن مردمان و فرهیختگان آن 
بوده و تنکابن را با هویت تاریخی و فرهنگی آن 
می شناسیم. وزیر میراث فرهنگی با بیان اینکه 
توسعه  الگوی  می تواند  دیار  این  و  شهر  این 
برای کشور باشد، خاطرنشان کرد: این رویداد 
نود سالگی به همین منظور برگزار شده است. 
صالحی امیری. اظهار داشت شایسته است از 
شهردار تنکابن به دلیل خلاقیت و توانمندی شأن 
برای نشان دادن رخ دیگر تنکابن قدر دانی شود. 
وی با بیان اینکه، باید این واقعیت را بپذیریم تا 
کنون نتوانستیم آنطور که باید این دیار را معرفی 
کنیم، اضافه کرد: ایرانی حق دارد احساس غرور 
کند زیرا تبار و نسل و داشته های ایرانی در دنیا 
کم نظیر است. این مسئول ادامه داد: تاکنون 
۳۵ هزار اثر تاریخی و فرهنگی و میراثی را در 
کشور ثبت کردیم اما این سرزمین یک میلیون. 
اثر را در درون خود جای داده است. وی ادامه 
داد: هرجای این سرزمین حفاری شود، تکه ای 
از تاریخ و باستان پدیدار می شود و نمونه آن، 
نماد  یک  شد،  حفاری  رامسر  در  وقتی  وقتی 
جدید برای کشورمان و منطقه مان پدیدار شد. 
وزیر میراث فرهنگی با تاکید براینکه، اولین نیاز 
کرد:  نشان  خاطر  است،  جذابیت  گردشگری 
شهر  جذابیت  انتقال  منظور  به  جشنواره  این 
مازندران  اینکه  بیان  با  وی  است.  کشور  به 
دارد،  خود  دل  در  جا  یک  را  جذابیت ها  همه 
معرفی  برای  بستری  گردشگری  کرد:  تصریح 
این فرهنگ و این تمدن است. وی با بیان اینکه 
بعد از جذابیت، زیرساخت ها لازمه شکل گیری 
گردشگری هستند، ادامه داد: گردشگری دریا به 
عنوان یکی از مهمترین شاخه های گردشگری در 
آغازین حرکت خود بوده و دنیا از این صنعت 
گردشگری بهره ی بسیاری گرفته است. صالحی 
افزایش میزان تعهد وزارت  از  امیری همچنین 
میراث فرهنگی در سرمایه گذاری گردشگری از 
۲۲۴ میلیون یورو به ۵۰۰ میلیون یورو خبر داد. 
وزیر گردشگری گفت: امید با اشتغال و توسعه 
و توجه به زیرساخت ها، کار اقتصادی و تلاش 
برای توسعه شکل می گیرد و گفت: ما در حال 
باز کردن مسیر صنایع دستی بوده و صادرات 
این  و  بدهیم  گسترش  باید  را  دستی  صنایع 

نیازمند بستر سازی و سرمایه مو گذاری است.

آیین تشییع ۳۴ شهید گمنام تازه 
تفحص شده در مهران برگزار می شود

ایلام  استانداری  امنیتی  و  سیاسی  معاون 
دفاع  ارزشمند  گنجینه  ایلام  استان  گفت: 
مقدس است. محمد سبحان حسنی در نشست 
مقدس  دفاع  آثار  حفظ  هماهنگی  شورای 
عصر  امام  امامت  آغاز  سال روز  تبریک  ضمن 
امام  شهادت  سال روز  گرامی داشت  و  )عج( 
هفته  آستانه  در  گفت:  )ع(،  عسکری  حسن 
به نوعی  جلسه  این  و  هستیم  مقدس  دفاع 
برای برنامه ریزی، هماهنگی و انسجام برگزاری 
باشکوه برنامه های هفته دفاع مقدس، انسجام 
دستگاه ها برای میزبانی باشکوه پیکر مطهر ۳۴ 
مقدس  دفاع  دوران  شده  تفحص  تازه  شهید 
شده  اجرا  مصوبات  میزان  بررسی  در مهران و 
شورای هماهنگی دفاع مقدس استان تشکیل 
شده است. معاون استاندار ایلام  با اشاره به 
آیین تشییع و استقبال از ۳۴ شهید گمنام تازه 
تفحص شده در مهران، گفت: انتظار است با 
همکاری دستگاه های اجرایی استقبال باشکوهی 
از شهدای گمنامی داشته باشیم که برای دفاع از 
این مرز و بوم به شهادت رسیدند و سال ها در 

غربت بودند.
معاون استاندار ایلام با بیان این که مردم ایلام 
گمنام  شهدای  از  باشکوهی  استقبال  همواره 
سال های  در  استان  مردم  یادآورشد:  داشتند، 
گذشته بهترین استقبال را از شهدای گرانقدر و 
والای دفاع مقدس داشتند و بازهم این حماسه 
حضور برای استقبال از پیکر مطهر شهدا در ۵ 
مهرماه تکرار می شود. حسنی با تاکید بر اجرا 
شدن همه مصوبات حوزه دفاع مقدس، از همه 
دستگاه های اجرایی که مصوبات این حوزه را اجرا 
کرده اند قدردانی کرد و خواستار توضیح و تشریح 
دلیل اجرا نشدن مصوبات حوزه دفاع مقدس از 

سوی برخی دستگاه های اجرایی شد.

سخنگوی شورای شهر:
مصوبه سفر به چین در گرو تصویب 
کمیته تطبیق و شورای برون مرزی

سخنگوی شورای شهر کرج، صحن این پارلمان 
محلی را مکانی برای بحث و مذاکره عنوان کرد 
که تنها نتیجه مصوبات به عنوان موضع رسمی 
پارلمان شناخته می شود و طرح نظرات مثبت 
و منفی در آن به منزله موضع رسمی مجموعه 
نیست.  سخنگوی شورای شهر کرج در پایان 
جلسه به مصوبات و اقدامات انجام گرفته در این 
جلسه اشاره کرد و گفت: یکی از دستور جلسات 
که  بود  تاجبخش  اراضی  لایحه  بررسی  امروز 
برای بررسی بیشتر به کمیسیون مربوطه ارجاع 
داده شد. علی قاسم پور گفت: همچنین تعیین 
نمایندگان شورا در کمیسیون حقوق مالکانه طی 
این جلسه به رای  گذاشته شد که بنده و آقای 

ایزدیار برای این منظور انتخاب شدیم.
قاسم پور ادامه داد: در این جلسه برای حضور 
نیز رای  قاضی در کمیسیون بند ۲۰ ماده ۵۵ 
گیری شد که از این پس برای تضمین بیشتر 
از  که  محترمی  قاضی  حضور  از   ۲۰ بند  آرای 
سوی دادگستری معرفی شده در کمیسیون بهره 
خواهیم برد. وی در پاسخ به پرسش خبرنگاران 
شهرداری  پرسنل  از  حقوق  کسر  با  رابطه  در 
در فیش حقوقی ماه گذشته اذعان کرد: طبق 
بررسی ما، کسر حقوق پرسنل مربوط به ساعات 

حضور و غیاب بوده است.
قاسم پور با تاکید بر اینکه ما در شورا بخشی 
عهده  به  اجرایی  مسئولیت  و  نمی کنیم  نگری 
شهردار است، تصریح کرد: قرار شد شهرداری 
هر  به  که  کسانی  تا کسری  کند  بررسی  کرج 
دلیل امکان ثبت ساعت نداشته اند مانند کارگران 
خدمات شهری یا فضای سبز که دستگاه ثبت 
ساعت در محل کارشان وجود ندارد، به ایشان 
کوتاه  موضع  این  از  کرد:  اذعان  وی  برگردد. 
نمی آییم. اما درباره کسانی که طبق قاعده کاری 
کار حضور  اساس ثبت ساعت در محل  بر  و 
نداشته اند، قانون باید اعمال شود و در این رابطه 

شهرداری مجری قانون می باشد.
سفر  مصوبه  درباره  کرج  شهر  شورای  عضو 
هیاتی از مدیریت شهری به چین نیز خاطرنشان 
کرد: این مصوبه به کمیته تطبیق ارسال شده و 
پس از آن باید برای شورای برون مرزی فرستاده 
شود. وی تاکید کرد: در صورت تایید مصوبه، 
مقدمات سفر فراهم خواهد شد و تعداد افرادی 
تبادل  برای  است  شده  تعیین  مصوبه  در  که 
اطلاعات و تکنولوژی به این کشور سفر خواهند 
کرد. سخنگوی شورا با تصریح بر اینکه صحن 
شورا محل مذاکره و مباحثه است و برای طرح 
نظرات مثبت و منفی تعیین شده، بیان کرد: به 
طور معمول اعضای شورا نسبت به مسائلی که 
در کمیسیون ها مطرح شده اند ذهنیت دارند اما 
در لوایح دو فوریتی چون آمادگی وجود ندارد، 
نظرات مختلف و مثبت و منفی زیادی مطرح 
آنچه در موضع رسمی  نهایت  می شود که در 
شورا به عنوان مصوبه و از زبان سخنگو اعلام 

می شود قابل استناد و توجه خواهد.

مشکلی در تامین سوخت استان 
گلستان وجود ندارد

نفتی  های  فرآورده  پخش  ملی  شرکت  مدیر 
منطقه گلستان گفت: باتوجه به پایان شهریور 
تامین  افزایش مصرف بنزین مشکلی در  ماه و 
آن وجود ندارد.به گزارش روابط عمومی شرکت 
ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه گلستان 
سید محمد حسینی افزود: با تمهیدات صورت 
گرفته ذخیره سازی مناسب در مخازن انبارهای 
استان انجام شده و تمامی مجاری عرضه استان 
در حال خدمات رسانی به مسافرین عزیز و هم 
به  از مراجعین محترم  باشند.وی  استان ها می 
امر  در  سهولت  جهت  خواست  عرضه  مجاری 
سوخت رسانی و مدیریت مصرف حتما از کارت 
استفاده  بنزین  مصرف  برای  شخصی  سوخت 
نمایند.حسینی خاطر نشان کرد تیم های بازرسی 
بر  روزی  شبانه  بصورت  استان  نفت  شرکت 
عملکرد مجاری عرضه نظارت دارند و مشتریان 
گرامی می توانند شکایات و انتقادات خود را با 

شماره گیری ۰۹۶۲۷ مطرح نمایند.

روز  مناسبت  به  در نشست خبری  کرمی  یاسر 
جهانی سوادآموزی که در سالن جلسات این معاونت 
برگزار شد، اظهار کرد: این روز برای ارتقا سطح سواد 
افراد و ریشه کنی بی سوادی مطلق توسط یونسکو 
نامگذاری شده و هر ساله نیز یک شعار بر اساس 
نیاز روز جامعه جهانی برای آن طراحی و معرفی 
دلیل  به  گذشته  سال  شعار  افزود:  وی  می شود. 
جنگ و درگیری بین کشورها "ارتقا جامعه انسانی" 
تعیین شد و امسال نیز این شعار "ترویج آموزش 
چند زبانه، سواد برای درک متقابل و صلح" است، 
چرا که سواد ابزاری برای صلح و درک متقابل بین 
انسان ها به شمار می شود. معاون سوادآموزی اداره 
کل آموزش و پرورش استان کرمانشاه با اشاره به 
وضعیت سطح سواد و برنامه های سوادآموزی در این 
استان، گفت: بیش از ۹۸ درصد از جمعیت جامعه 
هدف در استان کرمانشاه باسواد هستند که این رقم 

حدود یک درصد بالاتر از میانگین کشوری است.
هدف  جامعه  سنی  رنج  داد:  توضیح  کرمی 

سوادآموزی از ۱۰ تا ۵۹ سال سن است.
وی با بیان اینکه شهرستان پاوه باسوادترین شهر 
این استان است، خاطرنشان کرد: در سال گذشته 
شهرستان های دیگری از جمله هرسین فعالیت های 
زیادی برای بالا بردن میانگین باسوادی در شهر خود 
نشدن  کن  ریشه  دلایل  به  کرمی  داده اند.  انجام 
بی سوادی در کشور و به طبع در کرمانشاه اشاره و 
تصریح کرد: دلیل اصلی این موضوع باز بودن مبادی 
بی سوادی است که عواملی از جمله فقر اقتصادی و 
فرهنگی، مهاجرت های غیرقانونی و… تأثیر مستقیم 
ارزیابی  شاخص های  به  اشاره  با  وی  دارد.  آن  بر 
بیان  کشور،  سوادآموزی  نهضت  ۲۱ گانه سازمان 
این شاخص ها  رتبه های  در کسب  کرمانشاه  کرد: 
طی سه سال گذشته جز استان های برتر کشور بوده 
است که این تکرار برتری طی سه سال متوالی نشان 
این  در  باسوادی  افزایش  برای  تلاش  و  جدیت  از 
استان است. معاون سوادآموزی اداره کل آموزش و 
پرورش استان کرمانشاه شناسایی، پالایش و آموزش 
و  دانست  اصلی سازمان  راهبرد  را سه  بی سوادان 
گفت: شناسایی بی سوادان مهمترین راهبرد در این 
حوزه است که با کمک حلقه های میانی از جمله 

کمیته امداد و بهزیستی این راهبرد انجام می شود.

راهبرد  در  شده  اجرا  طرح های  از  یکی  کرمی 
شناسایی را طرح روستای باسواد عنوان کرد و توضیح 
داد: ایده این طرح از سوی استان کرمانشاه در سال 
گذشته مطرح شد که طی آن با همکاری فرمانداران، 
بخشداران و دهیاران هر منطقه، افراد بی سواد در 
هر روستا شناسایی و به معاونت سوادآموزی استان 
جهت پالایش معرفی می شوند. وی با بیان اینکه 
برای سال گذشته طرح روستای باسواد در ۳۰ درصد 
از روستاهای این استان به اجرا درآمد، خاطر نشان 
کرد: شناسایی افراد بی سواد در این روستاها به پایان 
رسیده است که نتیجه آن معرفی حدود چهار هزار 

نفر بی سواد و کم سواد بوده است. کرمی تصریح 
کرد: این افراد هم اکنون در مرحله پایش قرار دارند 
تنها  می شود  بینی  پیش  ارزیابی ها  اساس  بر  که 
۴۰ درصد از افراد معرفی شده بی سواد و کم سواد 
باشند که در مرحله بعدی تحت آموزش قرار خواهند 
گرفت. به گفته وی، پس از پایان مرحله آموزش و 
باسواد شدن همه افراد روستای هدف، یک تابلو از 
طرف نهضت سوادآموزی با عنوان روستای باسواد در 

آن روستا نصب خواهد شد.
پرورش  و  آموزش  کل  اداره  سوادآموزی  معاون 
نهضت  جاری  فعالیت های  به  کرمانشاه  استان 

سوادآموزی این استان نیز اشاره کرد و گفت: هر 
ساله از سوی سازمان حجمی مبنی بر تحت پوشش 
قرارگیری افراد بی سواد و کم سواد به استان ها ابلاغ 
می شود که حجم ابلاغی کرمانشاه در سال گذشته 
یازده هزار و ۵۰۰ نفر در سه دوره سوادآموزی بوده 
دوره  در  تفکیک  به  را  ابلاغی  حجم  کرمی  است. 
سوادآموزی چهار هزار و ۲۰۰ نفر، تحکیم سه هزار 
انتقال چهار هزار و ۳۰۰ نفر اعلام کرد که  نفر و 
در این سه دوره به ترتیب ۲ هزار و ۲۹۷ نفر، یک 
هزار و ۸۳۹ نفر و پنج هزار و ۷۸۱ نفر تخت پوشش 

برنامه های سوادآموزی قرار گرفته اند.

معاون سوادآموزی کرمانشاه:

خ باسوادی در کرمانشاه بالاتر از میانگین کشوری است نر
معاون سوادآموزی اداره کل آموزش و پرورش استان کرمانشاه گفت: نرخ باسوادی در این استان یک درصد بالاتر از میانگین کشوری است.

 بیش از 
۹۸ درصد 
از جمعیت 

جامعه هدف 
در استان 
کرمانشاه 
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باباخان، مدیرعامل صندوق پژوهش و فناوری استان  علیرضا 
شرکت   ۵۰۰ از  بیش  صندوق،  فعالیت  سال  چهار  »در  البرز: 
از خدمات ما بهره مند شده اند و تعامل با جوانان و اطلاع رسانی 

گسترده تر از اهداف اصلی ما است.«
باباخان، مدیرعامل صندوق پژوهش و فناوری استان  علیرضا 
البرز، در نشست خبری به مناسبت چهارمین سالگرد تأسیس 
استان  جوانان  با  مؤثر  و  مداوم  تعامل  اهمیت  بر  صندوق، 
تأکید کرد. وی با اشاره به این که ۹۶ درصد مشتریان صندوق را 
شرکت های دانش بنیان تشکیل می دهند، اظهار داشت که با وجود 
این خدمات گسترده، هنوز شناخت کافی نسبت به صندوق و پارک 
فناوری در استان وجود ندارد و باید با کمک رسانه ها این اطلاعات 
به جوانان و فناوران استان البرز منتقل شود. وی در ادامه افزود: 
»صندوق پژوهش و فناوری استان البرز توانسته است بیش از ۵۰۰ 

شرکت را در طول این چهار سال با ارائه خدماتی مانند تسهیلات، 
ضمانت نامه و سرمایه گذاری حمایت کند. همچنین یکی از نقاط 
تمایز صندوق البرز نسبت به دیگر صندوق های کشور، حرکت های 
نوآورانه ای است که با هدف کمک به تأمین مواد اولیه و توسعه بازار 

محصولات فناورانه صورت گرفته است.«
باباخان همچنین به تأسیس مراکز توسعه و تولید قراردادی در 
و  انرژی،  و  برق  زیستی،  مانند صنعت غذایی،  صنایع مختلف 
ساختمان اشاره کرد و گفت: »این مراکز به جوانانی که در مراحل 
ابتدایی ایده های خود هستند، کمک می کنند تا با حمایت صندوق، 
در یک بازه زمانی کوتاه بتوانند کسب وکار خود را راه اندازی کنند و از 

خدمات تسهیلات و سرمایه گذاری صندوق بهره مند شوند.«
از  همچنین  البرز  فناوری  و  پژوهش  صندوق  مدیرعامل 
سرمایه گذاری های این صندوق در حوزه های مختلف مانند گیاهان 

دارویی، تجهیزات ورزشی، هوش مصنوعی و قطعه سازی خبر داد 
و تأکید کرد: »ما به دنبال این هستیم که از تمام زنجیره تولید تا 
تجاری سازی محصولات فناورانه حمایت کنیم و ابزارهای مالی و 
شبکه های ارتباطی که در دسترس داریم را در اختیار جوانان قرار 
دهیم تا بتوانند اشتغال زایی کنند و محصولات خود را به بازارهای 
بین المللی عرضه کنند. در بخش دیگر حسن محمد علیزاده، رئیس 
این  اخیر  سال  چهار  فعالیت های  مرور  به  صندوق  هیأت مدیره 
نهاد پرداخت. وی با اشاره به فعالیت های تولیدی خود در بخش 
خصوصی و تجربه های طولانی اش در بدنه دولتی، گفت: "ما در 
طی این چهار سال توانستیم سرمایه اولیه ۳ میلیارد تومانی صندوق 
را به ۴۰۰ میلیارد تومان افزایش دهیم، و اکنون به عنوان بزرگترین 

صندوق خصوصی کشور فعالیت می کنیم."
تولید و فناوری  ادامه به چالش های موجود در بخش  وی در 
و  نیروی متخصص  به  به مشکلات دسترسی  و  پرداخت  کشور 
مهاجرت های علمی اشاره کرد. وی بیان کرد که یکی از دغدغه های 
و صندوق  است  متخصص  نیروی  کمبود  تولیدکنندگان،  اصلی 
پژوهش و فناوری تلاش کرده است تا از طریق تعامل با نهادهای 

علمی و دانشگاه ها، بخشی از این مشکل را حل کند.
محمد علیزاده همچنین به صدور ضمانت نامه ها برای شرکت های 
دانش بنیان اشاره کرد و گفت: "ما تا کنون نزدیک به ۱۸۰۰ میلیارد 
تومان ضمانت نامه صادر کرده ایم تا شرکت ها بتوانند بدون مشکلات 

ضمانتی، پروژه های خود را به اجرا درآورند."
از  حمایت  صندوق،  اصلی  مأموریت های  از  "یکی  افزود:  وی 
با  تعامل  با  ما همچنین  است.  فناور  و  دانش بنیان  شرکت های 
صندوق های دیگر و نهادهای دولتی و خصوصی سعی در تسهیل 
فرآیندها و ارتقای توانمندی های فناورانه کشور داریم." در پایان 
این نشست، وی بر اهمیت توجه به نسل جوان و نقش آنها در 
آینده کشور تأکید کرد و خواستار همکاری همه نهادهای دولتی و 

خصوصی برای حفظ و توسعه سرمایه های انسانی کشور شد.

کید بر تعامل بیشتر با جوانان فناور وهش و فناوری البرز با تأ چهارمین سالگرد تأسیس صندوق پژ

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان:
مسأله تولید محتوا از ضعف های ما در حوزه دفاع مقدس است

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان گفت: احساس می کنیم ضعفی 
که امروز در حوزه دفاع مقدس وجود دارد مساله تولید محتوا است 

بنابراین باید در استان این موضوع را محوریت قرار دهیم.
مجید منادی در چهل و هفتمین نشست شورای هماهنگی حفظ 
آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس خوزستان که در سالن جلسات 
حوزه استاندار برگزار شد، بیان کرد: با توجه به شعار »در راه قله ایم« 
که امسال برای هفته دفاع مقدس انتخاب شده، برنامه هایی تدارک 
دیده و اجرا خواهیم کرد. وی عنوان کرد: احساس می کنیم ضعفی که 
امروز در حوزه دفاع مقدس وجود دارد مساله تولید محتوا است بنابراین 
باید در استان این موضوع را محوریت قرار دهیم که در اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی خوزستان فراخوان تولیدات فضای مجازی با محوریت تولید محتوا در نظر گرفته شده 
است. مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان ادامه داد: نمایش های تئاتر صحنه ای، نمایش های 
تئاتر خیابانی و شعر از جمله این موارد هستند. مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان با بیان اینکه 
ارتباط بین نوقلمان و نویسندگان جوان با بزرگان جنگ و دفاع مقدس یکی از خلاءهای موجود است، 
گفت: هشت رویداد عصر تجربه برای انتقال تجربه برگزار می شود. منادی افزود: در هفته دفاع مقدس 
نیز، دفتر ایثار و شهادت در اداره کل افتتاح خواهد شد که متأسفانه تاکنون ساختاری با این عنوان در 
مجموعه فرهنگ و ارشاد اسلامی وجود نداشت. به گفته وی، همچنین دفتر ادبیات و پایداری در دزفول 
افتتاح خواهد شد. مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان با اشاره به جشنواره ملی تئاتر لاله های 
سرخ گفت: این برنامه با حضور وزیر در هفته دفاع مقدس در اندیمشک برگزار خواهد شد. منادی 
اظهار کرد: امسال خوزستان میزبان رویداد ملی عهدواره ملی شهدای کانون های فرهنگی و هنری 

مساجد است که در هفته دفاع مقدس اجرا می شود.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان  شرقی :
۱۲۵ شرکت و موسسه مسافری در آذربایجان شرقی فعالیت می کنند

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان  شرقی گفت: ۱۲۵ شرکت 
و موسسه مسافری در زمینه جابجایی مسافران برون شهری در این استان 
فعالیت می کنند. اورجعلی علیزاده با اعلام این خبر اظهار کرد: امسال 
نیز در اجرای موفق طرح جابجایی زائران حرم رضوی از این ظرفیت 
استفاده بهینه صورت گرفت. وی افزود: از آغاز طرح جابجایی زائران 
حرم رضوی، ۹ هزار و ۶۰۰ زائر توسط ناوگان حمل و نقل عمومی این 
استان به مشهد مقدس اعزام و برگشت داده شدند. علیزاده با بیان 
اینکه طرح جابجایی زائران حرم رضوی از ۱۲ تا ۱۶ شهریور اجرا شد، اضافه 
کرد: این تعداد زائر حرم رضوی با ۳۶۲ سرویس اتوبوسی رفت و برگشت 
جابجا شده اند. علیزاده همچنین اظهار کرد: در اجرای این طرح بیش از سه هزار 
و ۸۸۰ زائر با ۱۸۶ سرویس اتوبوس به مشهد مقدس اعزام و تاکنون پنج هزار و ۷۹۰ مسافر با ۱۷۶ سرویس 
اتوبوس به استان بازگشته اند. مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان  شرقی گفت: گروهی 
از همکاران این اداره کل به سرپرستی رییس اداره حمل و نقل مسافر نیز در زمان اجرای طرح در پایانه 
مسافری مشهد مستقر شده بودند تا روند خدمات رسانی و برنامه ریزی برای بازگشت زائران حرم رضوی 
استان را تسهیل کنند. علیزاده، ادامه داد: ناوگان حمل و نقل عمومی مسافری استان شامل رانندگان حمل 
و نقل عمومی، مدیران عامل و دست اندرکاران شرکت ها و موسسات حمل و نقل عمومی و همکاران 
اداره کل راهداری و حمل جاده ای استان در طرح جابجایی زائران اربعین حسینی نیز از ۱۶ مرداد تا هفت 
شهریور ۴۹ هزار نفر زائر را با بیش از ۲ هزار و ۱۰۰ سرویس به مرزهای منتهی به کربلا به ویژه مهران و 
بالعکس جابجا کردند. به گفته مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان  شرقی، ناوگان عمومی 
حمل و نقل مسافر استان با ۶۹۹ اتوبوس، یک هزار و ۶۹۱ مینی بوس و ۸۳۵ سواری کرایه و ۱۲۵ شرکت 

و موسسه مسافری در زمینه جابجایی مسافران برون شهری به نقاط مختلف کشور فعالیت می کند.

مدیر عامل جمعیت هلال  احمر استان زنجان:
آموزش  کمک های اولیه ۵۰ درصد هزینه های درمانی را کاهش می دهد

مدیر عامل جمعیت هلال  احمر زنجان گفت: آموزش کمک های اولیه، 
۵۰ درصد هزینه های درمانی را کاهش می دهد که این موضوع در بعُد 
فرهنگی و اقتصادی جامعه بسیار تاثیرگذار است. حکمت الله هاشمی 
در دیدار با رئیس دانشگاه آزاد اسلامی زنجان، افزود: هلال احمر 
در حوزه آموزش کمک های اولیه با استقبال عمومی مواجه است که 
در نجات جان انسان ها تأثیر می گذارد. وی اظهار داشت: خانه های 
هلال، دانشگاه ها، جوامع محلی و دستگاه های اجرایی بهترین مراکز 
برای ارائه آموزش کمک های اولیه است. هاشمی ادامه داد: باید هم 
افزایی و ارتباطات بیشتر در میان دستگاه ها انجام شود تا از ظرفیت های 
موجود برای ارائه خدمات و پاسخگویی مطلوب در زمان بروز حوادث استفاده 
شود. وی با بیان اینکه فدراسیون بین المللی صلیب سرخ از طرح راه اندازی خانه های هلال استقبال 
کرد، افزود: این خانه ها با هدف امدادرسانی سریع تر در تمامی نقاط کشور و افزایش بهره وران از 
آموزش های خود امدادی و دگر امدادی و همچنین خدمات معیشتی و درمانی در مناطق دور و 
کم برخوردار راه اندازی شده است. مدیر عامل جمعیت هلال احمر استان زنجان گفت: خانه های 
هلال جزو سه طرح تأثیرگذار جمهوری اسلامی ایران در جهان بوده و ایران جزو تأثیرگذارترین کشورها 
در کنوانسیون ژنو است. وی افزود: جایزه فدراسیون بین المللی که جمعیت هلال احمر موفق به کسب 
آن شد به واسطه این طرح های تأثیرگذار در سطح جهانی بود. هاشمی تاکید کرد: کانون های دانشجویی 
طرح هایی در حوزه بهداشت، ایمنی و تغییرات اقلیمی در سطح کشوری و بین المللی با استفاده از 
ظرفیت خانه های هلال تهیه و ارائه کنند. رئیس دانشگاه آزاد اسلامی زنجان نیز با قدردانی از عوامل 
جمعیت هلال احمر استان، گفت: تمامی مردم باید آمادگی کامل برای مقابله با حوادث را داشته 

باشند و آموزش بر همه آحاد جامعه لازم است.

نشست شرکت برق منطقه ای خوزستان و شرکت توزیع نیروی برق اهواز جهت 
برنامه ریزی عبور از پیک مصرف تابستان ۱۴۰۴ برگزار شد.

این نشست با حضور مدیران عامل و مدیران ۲ شرکت در شرکت برق منطقه ای 
خوزستان برگزار و وضعیت شبکه در تابستان سال جاری و اقداماتی که لازم است 

برای سال ۱۴۰۴ انجام شود، مورد بررسی قرار گرفت.
در این نشست اقدامات انجام شده جهت گذر موفق از پیک تابستان ۱۴۰۳ 
بررسی شد و با بازبینی داده های شبکه، برنامه ریزی های لازم برای رفع نقاط ضعف 

و تقویت شبکه صورت گرفت.
ایجاد تعامل و هماهنگی در اجرای پروژه های مورد نظر برای بازدهی بهتر جهت گذر موفق از پیک تابستان 

۱۴۰۴، دیگر موضوعی بود که در این نشست مورد بررسی فنی قرار گرفت.
در همین راستا و جهت ایجاد هماهنگی بیشتر در بین شرکت های برقی در استان، پیش از این نیز 

نشست شرکت برق منطقه ای خوزستان با توزیع نیروی برق استان برگزار شده بود.
شرکت برق منطقه ای خوزستان مسئولیت تامین و انتقال برق در ۲ استان خوزستان و کهگیلویه و 

بویراحمد را بر عهده دارد.

در راستای تامین برق پایدار تابستان 1404 برگزار شد:
نشست شرکت برق منطقه ای خوزستان و توزیع نیروی برق اهواز 

 


